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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBA 

Vangažos 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes 

P R O T O K O L S 

2024. gada 18.jūnijā 

 Nr. 5/2024 

 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Vangažu pilsētas pārvaldes darbu  

 

Sēde sākta: 18:32 

Sēdē piedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Edmunds Ozols, Gatis Balabka, Mārīte Teterovska, Elīna Sviridova; 

Vangažu pilsētas pārvaldes vadītāja v.i. Lauris Lielbārdis; 

5 iedzīvotāji 

 

Sēdē nepiedalās: Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Attaisnojošu apstākļu dēļ, Jana Bunkus, Jogita Berce. Liena Cīrulniece  

 

Sēdi vada: Edmunds Ozols 

Protokolu sagatavo:  Ropažu novada pašvaldības Centrālās administrācijas vecākā lietvede 

Ingrīda Apsīte 

 

Klātesošie tiek brīdināti, ka tiek veikts ieraksts protokolēšanas vajadzībām. 

 

1. Par paveiktajiem un plānotajiem darbiem Vangažu pilsētā 

Vangažu pilsētas pārvaldes vadītāja v.i. L.Lielbārdis: 

• par izsludināto konkursu uz Vangažu pilsētas pārvaldes vadītāja amata vietu; 

• par pavasarī izzāģētajiem zariem, savāktās zaru kaudzes tiks sašķeldotas, bīstamo koku 

izzāģēšanu un liepu sakopšanu gar ceļmalām; 

• par Siguldas ielas projektu – tiek sekots līdzi veicamajiem darbiem un izmaiņām; 

• jautājums par gājēju pārejas izbūvi pie “LaTs” veikala – tas ir atsevišķs projekts, tiks 

izvērtēts; 

• par Vidzemes 13 un Vidzemes iela 15 iekšpagalmu rekonstrukciju – plānots uzsākt 

2025.gadā; 

• par Dārzu, Saules un Parka ielas posma pārbūvi – nav informācijas, bet tiks precizēts; 

• par Multifunkcionālā sporta laukuma izbūvi Vangažos – process ir apstājies, mainoties 

īpašniekiem, bet šis jautājums tiks skatīts nākotnē; 

• par “Latvijas mežu” piedāvātajām zemēm (meži un mazdārziņi) un pārņemšanu 

pašvaldībā; 

• par sporta laukuma un bērnu laukuma pie ezera uzturēšanu un nākotnes plāniem – 

līgums ar īpašnieku ir līdz 2025.gadam, bet pašvaldība šo jautājumu aktualizēs, kad būs 

skaidrība ar jaunajiem īpašniekiem; 
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• par atkritumu laukuma ar stāvlaukumu pie Vidzemes 15 – projekts plānots 2025.gadā, 

lielgabarīta atkritumu laukuma izveides projekts nav virzījies uz priekšu, diskusija ar 

iedzīvotājiem par lielgabarīta atkritumu apsaimniekošanas problēmām, izmaksām un 

kontroli; 

• iedzīvotāji par bīstamajiem kokiem pie ceļa uz rūpnīcu - atbildīgais ir “Latvijas valsts 

meži” (koki ir atzīmēti), tiks nodota informācija;  

• par jumtu remontu – atbildīgais ir namsaimnieks; 

• Gaujas 18 renovācija – jaunas informācijas nav, bet var noprecizēt, E.Ozola – ir 

informācija, ka 7 ēkas tiks renovētas; 

• Tirgus ēka varētu tikt nodota atsavināšanai; 

• par Vangažu pilsētas attīstības vīziju – 

▪ svarīgi ir pabeigt Kultūras centra piebūvi;  

▪ par skolas ēku ventilācijām – tika pildīti pieteikumi Eiropas fondu apgūšanai, tāpēc 

pašvaldība savus līdzekļus nav ieguldījusi;  

▪ pilsētā ir daudz mājdzīvnieku, tādēļ nepieciešams pilnveidot suņu pastaigas 

laukumu; 

▪ bērnu trases gar Straujupīti labiekārtošana; 

▪ ēku siltināšana ir nepieciešama, gan funkcionālai, gan estētiskai uzlabošanai; 

▪ elektroauto uzlādes plānotās vietas – jautājums virzās uz priekšu. 

 

Vangažu IKP rosina pašvaldību vērst uzmanību uz informācijas apriti par tekstila un 

lielgabarīta atkritumu apsaimniekošanas iespējām.  

 

E.Ozols atgādina par iespēju ziņot par nebūšanām pašvaldības mobilās lietotnē. 

 

Iedzīvotājs vērš uzmanību uz Straujupītes atgriešanu dabiskā gultnē, nojaucot aizsprostu, 

finansējumam var izmantot Eiropas fondus. L.Lielbārdis – jāveic iedzīvotāju aptauja vai 

atsakāmies no strūklakas. Vangažu IKP - nepieciešams noskaidrot vai Straujupītes aizsprosts 

ir funkcionāls un sniegt atzinumu. 

 

Iedzīvotāja – par plānoto sporta ēku atdošanu sporta centru vadītājiem, L.Lielbārdis – skolu 

sporta zāles paliek skolām, iespējams, tiek meklēts risinājums kā pārdalīt pārvaldes funkcijas, 

lai tās būtu pieejamas arī vakaros un brīvdienās. Par silta ūdens (dušas) pieejamību pēc 

treniņiem vakaros – tiks noskaidrots. 

 

Iedzīvotāja – vai Vangažu skolas kāpņu telpā ir plānots remonts, esot izsludināts iepirkums. 

l.Lielbārdis – pirmā Iepirkumu kārta ir noslēgusies, tūlīt tiks izsludināta otrā kārta, bet konkrēti 

par Vangažu skolu jāprecizē. 

 

Iedzīvotāja – par zemes izpirkšanas komisiju un zemes atsavināšanu, L.Lielbārdis – nevarēšu 

atbildēt. 

 

 
Sēde slēgta 19:42   

 

Vangažu pilsētas Iedzīvotāju konsultatīvās padomes loceklis:         Edmunds Ozols 

 

Protokolu sagatavoja:                                                                                               Ingrīda Apsīte 


